
 

 

Besvarelse af spørgsmål nr. S 1089, som Per Clausen 
(EL) har stillet til indenrigs- og sundhedsministeren 
den 27. november 2006 
 

Spørgsmål S 1089: 
"Kan ministeren bekræfte, at en gennemførelse af den planlagte undersø-

gelse af implementeringen af kræftplan 2 i foråret 2006 formodentlig ville 

have afsløret en række af de problemer med at overholde ventetiderne for 

kræftbehandling, som senere er blevet afsløret af medierne?" 

 

Svar: 
Nej, det kan jeg umuligt forestille mig. Ventetiderne til kræftbehandling er 

ikke afsløret af medierne. De er og har længe været åbent tilgængelige på 

internettet, f.eks. venteinfo.dk 

 

Jeg minder om, at det forhold, at ventetiderne overstiger de fastsatte i reg-

lerne om livstruende kræftsygdomme, ikke er ensbetydende med, at reg-

lerne ikke overholdes. 
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